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AJUNTAMENT 

DE 

BONREPÒS I MIRAMBELL 

 

Ajuntament en Ple 

Sessió extraordinària  

Data: 01/07/15 

 

             Al Saló de Sessions de la Casa Consistorial de Bonrepòs i Mirambell, sent les 

vint hores del dia u de juliol de 2015 es van reunir els/les senyors/res que després es 

relacionen, els/les quals representen més d'un terç del nombre legal de membres de la 

Corporació, sota la presidència del Sr. Alcalde, Rubén Rodríguez Navarro, assistit pel 

secretari-interventor Carlos Hinarejos Pereira, que dóna fe de l'acte, sent l'objecte la 

celebració de la sessió extraordinària de l'Ajuntament ple convocada per al dia de hui. 

 

Assistents: 

Alcalde: 

Rubén Rodríguez Navarro 

 

Tts. d'alcalde: 

Rosella Antolí Santolària 

Jesús Raga Ros 

Mª José Amigó Laguarda 

 

 

Regidors/es: 

Fernando Traver Sanchis 

Trinidad Trives Noguera 

María Dolores García Peñalver 

José Laguna Rodrigo 

Pedro Adolfo Rodríguez Díaz 

Raquel Ramiro Pizarroso 

Rosa Isabel Bolaños Otero 

 

Pel Sr. Alcalde es va declarar obert l'acte, passant a tractar els diferents punts de l'ordre 

del dia. 
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1. RÈGIM DE SESSIONS DE L'AJUNTAMENT PLE 

 

El Sr. alcalde explica la proposta d'acord. 

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. Traver, en representació del 

Grup Popular, per anunciar el seu vot en contra per no haver pogut participar en la 

proposta. 

 

Li respon la Sra. Antolí, en representació del Grup Compromís, que es va donar compte 

d'aquesta proposta en la Comissió Informativa la setmana passada i no van posar cap 

objecció, que ara no entén la motivació del vot contrari. 

 

Passat l'assumpte a votació, per sis vots favorables dels/les regidors/es dels Grups 

Socialista i Compromís, i cinc vots en contra dels/les regidors/es del Grup Popular, 

aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

«Constituïda la nova Corporació, és necessari fixar el règim de sessions del Ple d'aquest 

Ajuntament. Per això aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

Fixar el règim de sessions ordinàries el penúltim dimecres dels mesos imparells, sent la 

Comissió Informativa Única el dijous immediat anterior.» 

 

2. DONAR COMPTE CONSTITUCIÓ GRUPS POLÍTICS 

 

Havent-se constituït els Grups Polítics municipals, es dóna compte dels mateixos, que 

queden com segueix: 

 

Grup Popular: Portaveu:  Fernando Traver Sanchis 

   Membres: Trinidad Trives Noguera 

                    María Dolores García Peñalver 

          José Laguna Rodrigo 

           Pedro Adolfo Rodríguez Díaz 

 

Grup PSPV-PSOE: Portaveu:  Rubén Rodríguez Navarro  

                       Membres: Jesús Raga Ros 

                  Raquel Ramiro Pizarroso  

 

Grup Compromís: Portaveu:   Rosella Antolí Santolària  

            Membres: María José Amigó Laguarda 

                 Rosabel Bolaños Otero 
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El Ple queda assabentat. 

 

3. DONAR COMPTE DEL NOMENAMENT DE TINENTS D'ALCALDE I 

DELEGACIONS EFECTUADES 

 

Havent-se efectuat els corresponents nomenaments de Tinents d'Alcalde, així com les 

delegacions efectuades per aquesta Alcaldia, queden com segueix: 

 

1a Tinència d'Alcaldia: Rosella Antolí Santolària 

 

2a Tinència d'Alcaldia: Jesús Raga Ros 

 

3a Tinència d'Alcaldia: Mª José Amigó Laguarda 

 

 

-      Regidora Delegada d'Urbanisme, Medi Ambient i Agricultura:  

Mª José Amigó Laguarda 

 

- Regidora Delegada de Festes, Tradicions, Sanitat i Joventut:  

Raquel Ramiro Pizarroso 

 

- Regidora Delegada d'Educació, Cultura i Participació Ciutadana: 

Rosella Antolí Santolària 

 

- Regidora Delegada de Promoció Econòmica, Igualtat i Benestar Social: 

Rosabel Bolaños Otero 

 

- Regidor Delegat d'Hisenda, Tresoreria, Transparència, Comerç i Indústria: 

Jesús Raga Ros 

 

El Ple queda assabentat. 

 

4. NOMENAMENT REPRESENTANTS DE LA CORPORACIÓ EN 

ÒRGANS SUPRAMUNICIPALS 

 

Donat compte de la proposta d'acord, pren la paraula el Sr. Traver i diu que com que no 

formen part de l'equip de govern, no tenen tampoc cap representant en els ens 

supramunicipals, per la qual cosa votaran en contra de la proposta. 

 

Pren la paraula tot seguit la Sra. Antolí i diu que el seu grup està d'acord, ja que s'han 

repartit les representacions segons les regidories delegades. 
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Passat l'assumpte a votació, per sis vots favorables dels/les regidors/es dels Grups 

Socialista i Compromís, i cinc vots en contra dels/les regidors/es del Grup Popular, 

aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

«Constituïda la nova Corporació, procedix el nomenament de representants d'aquesta 

Corporació en els ens supramunicipals, per la qual cosa aquest Ajuntament Ple adopta 

l'acord següent: 

 

a) Nomenar representants d'aquesta Corporació en els ens supramunicipals 

següents als membres corporatius que s'indica: 

 

- EMTRE 

Titular: Rosella Antolí Santolària 

Suplent: Rubén Rodríguez Navarro 

 

- EMSHI 

Titular: Rubén Rodríguez Navarro 

Suplent: Rosella Antolí Santolària 

 

- PACTEM NORD 

Titular: Rosabel Bolaños Otero 

Suplent: Raquel Ramiro Pizarroso 

 

- XARXA DE CIUTATS SOSTENIBLES 

Titular: Mª José Amigó Laguarda 

Suplent: Jesús Raga Ros 

 

- XARXA ESPANYOLA DE CIUTATS PEL CLIMA 

Titular: Mª José Amigó Laguarda 

Suplent: Rubén Rodríguez Navarro 

 

- CONSORCI PROVINCIAL DE BOMBERS 

Titular: Mª José Amigó Laguarda 

Suplent: Jesús Raga Ros 

 

- MANCOMUNITAT DEL CARRAIXET 

Alcalde: Rubén Rodríguez Navarro 

Vocal: Rosella Antolí Santolària 

 

- CONSORCI SERVEIS SOCIALS HORTA NORD 
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Titular: Rosabel Bolaños Otero 

Suplent: Jesús Raga Ros 

 

b) Comunicar aquest acord als membres corporatius designats, així com als 

corresponents ens supramunicipals.» 

 

5. RETRIBUCIONS I INDEMNITZACIONS MEMBRES CORPORATIUS 

 

Donat compte de la proposta d'acord, pren la paraula en primer lloc el Sr. Traver per dir 

que després d'haver estudiat la proposta, el seu grup s'abstindrà en la votació d'aquest 

punt. 

 

Intervé la Sra. Antolí per agrair la seua postura, ja que s'ha fet un esforç considerable en 

la reducció de les retribucions, com per exemple les que corresponen a l'alcaldia. Així 

mateix, estima que és positiu que tots els grups polítics reben el mateix import. 

 

Passat l'assumpte a votació, per sis vots favorables dels/les regidors/es dels Grups 

Socialista i Compromís, i cinc abstencions dels/les regidors/es del Grup Popular, aquest 

Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

«Constituïda la nova Corporació, és necessari establir el règim i quantia de retribucions 

i indemnitzacions dels membres corporatius. Per això, aquest Ajuntament Ple adopta 

l'acord següent: 

 

«Fixar el següent règim i quantia de retribucions i indemnitzacions dels membres 

corporatius: 

 

- Alcalde: 24.000 €  

- Tinents d'Alcalde i regidors amb delegació: 5.000€ 

- Resta de regidors: 3.000€ 

- Grups Polítics: 4.000€ a cada grup a justificar.» 

 

6. PROCEDIMENT DE NOTIFICACIÓ A MEMBRES CORPORATIUS 

 

Donat compte de la proposta d'acord, pren la paraula en primer lloc el Sr. Traver i diu 

que opina que és la manera més operativa i que permet un estalvi en paper com s'ha 

comprovat des que es va posar en funcionament la passada legislatura. 

 

La Sra. Antolí expressa la seua conformitat pels mateixos motius. 
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Passat l'assumpte a votació, per unanimitat dels/les assistents, aquest Ajuntament Ple 

adopta l'acord següent: 

 

«Són evidents els avantatges de la “Administració Electrònica”, a més d'un imperatiu 

legal. Per això i amb la finalitat d'estalviar temps i recursos, aquest Ajuntament Ple 

adopta l'acord següent: 

 

- Comunicar i/o notificar als membres corporatius, tots els assumptes que es 

necessiten, mitjançant correu electrònic, fins i tot la convocatòria de les sessions 

dels òrgans col·legiats, complementades mitjançant un avís telefònic en el cas de 

les sessions extraordinàries i dels altres assumptes que tinguen termini. 

 

- Els membres corporatius comunicaran els correus als quals desitgen rebre els 

missatges, que poden ser una o més adreces de correu. Fins que no es 

comuniquen nous correus, s'efectuaran les comunicacions i/o notificacions als 

correus i telèfons que consten en aquestes oficines.» 

 

7. MODIFICACIÓ BASES D'EXECUCIÓ PRESSUPOST 2015 

 

En primer lloc pren la paraula el Sr. Raga, dóna compte i explica la proposta: 

 

«Bé, açò és molt ràpid... Com ja s'ha dit al punt 5, el nou govern municipal pretén 

modificar les actuals assignacions a membres de la corporació i a grups polítics, en el 

sentit següent: 

 

1r.- Es redueixen les retribucions per dedicació exclusiva de l'alcalde de 30.000 passa a 

24.000euros. Açò suposa un estalvi anual d'uns 8.000 €... entre el global i la Seguretat 

Social. 

 

2n.- S'elimina la dedicació de la 3a tinent d'alcalde que tenia per import de 10.000 

euros. Açò suposa un estalvi d'altres 8.000 euros anuals... entre el global i la Seguretat 

Social. 

 

3r.- Els Tts. D'alcalde i regidors amb delegació, tindran una dedicació de 5.000 euros, i 

la  resta de regidors de 3.000 euros. Com ve passant des de l'any 2007. 

 

Així mateix, s'estableixen els supòsits en què la no-assisstència a Plens i Comissions 

quedarà justificada als efectes de les quantitats a percebre… A Bonrepòs i Mirambell 

els regidors no cobren per assistir a plens i comissions informatives, però penalitza la 

no-assisstència en 100 euros… Excepte que s'aporte certificat metge o document que 

justifique la força major. 
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4t.- Les assignacions als grups polítics seran per import de 4.000 euros a cada grup a 

l'any, havent de justificar-les de la mateixa manera que les subvencions municipals, per 

la qual cosa quedaran incloses en el règim de concessió de subvencions. A les bases 

veureu 4.000 €, però enguany només queda mig any i només es farà efectiu 2.000 € 

 

Així, desapareix la partida d'assignació als grups polítics de 18.000 € i com he dit 

passen a ser subvencions... amb la seua corresponent justificació. 

 

Tot això es veurà reflectit en les seues partides en la modificació de crèdits del 

pressupost que durem a terme en el ple ordinari de juliol, ara per canviar el que s'ha dit 

anteriorment es fa necessària la modificació de les bases núm. 18, 19 i 21 de les Bases 

d'Execució del Pressupost de Bonrepòs i Mirambell de l'exercici 2015.» 

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. Traver diu que el seu grup 

discrepa pel que fa al punt de la deducció per no assistència a plens i comissions. Afig 

que en altres ajuntaments es cobra per assistència i sol·licita informe sobre la legalitat 

d'aquest punt al secretari. 

 

Intervé la Sra. Antolí i diu que creu que és millor que s'establisca una quantitat i 

repartir-la equitativament al llarg de l'exercici, en compte de repartir-lo en funció dels 

plens convocats als que s'assistisca, perquè en èpoques anteriors es va fer així i es va 

comprovar que el sistema no era adequat. 

 

Que darrere de l'assistència a un ple, hi ha un treball previ dels regidors, i que li sembla 

injust que si no es pot assistir per una causa degudament justificada, no es cobre tot el 

treball realitzat. 

 

El Sr. Traver sol·licita la retirada de la proposta que la no-assisstència ha de ser per 

causa major degudament justificada. 

 

Intervé la Sra. Amigó per dir que aquest tema es va comentar en la Comissió 

Informativa i es va parlar sobre el supòsit de força major. 

 

Intervinc jo, com a secretari de la Corporació, per comentar que no contempla que el 

supòsit d’addicionar l'afegiment esmentat supose una il·legalitat, ja que en les pròpies 

bases ja es reconeix algun supòsit pel qual no es resta l'import, com són els Plens 

convocats amb caràcter d'urgència. 
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Tot seguit intervé el Sr. Rodríguez i diu que creu que tots són persones sensates i 

responsables i que ningú faltarà a un ple si no és per una causa que impedisca 

absolutament la seua assistència. 

 

A continuació el Sr. Raga diu que com que en el pròxim ple ordinari es va a portar una 

modificació de crèdits, i les bases estan dins del pressupost, l'equip de govern està obert 

a qualsevol suggeriment que es poguera fer en aqueix moment. 

 

Passat l'assumpte a votació, per sis vots favorables dels/les regidors/es dels Grups 

Socialista i Compromís, i cinc vots en contra dels/les regidors/es del Grup Popular, 

aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

«MODIFICACIÓ DE LES BASES D'EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST MUNICIPAL 

CORRESPONENT A L'EXERCICI 2015 

 

El nou govern municipal pretén modificar les actuals assignacions a membres de la 

Corporació i a grups polítics, en el sentit següent: 

 

1r.- Reduir les retribucions per dedicació exclusiva de l'alcalde de 30.000 a 24.000 

euros. 

 

2n.- Eliminar la dedicació de la 3a Tinent d'Alcalde per import de 10.000 euros. 

 

3r.- Els Ttes. d'Alcalde  i regidors amb delegació, tindran una dedicació de 5.000 euros, 

i la resta de regidors de 3.000 euros. 

 

4t.- Les assignacions als grups polítics serà per import de 4.000 euros a cada grup, 

havent de justificar de la mateixa manera que les subvencions municipals, per la qual 

cosa quedaran incloses en el règim de concessió de subvencions. 

 

Així mateix, s'estableixen els supòsits en què la no-assisstència a Plens i comissions 

quedarà justificada als efectes de  les quantitats a percebre. 

 

Tot això, fa necessària la modificació de les bases núm. 18, 19 i 21 de les Bases 

d'Execució del Pressupost de Bonrepòs i Mirambell de l'exercici 2015. 

 

Per tot allò que s'ha exposat, aquest Ajuntament Ple, adopta l'acord següent: 

 

Primer.- Aprovar inicialment la modificació de les Bases núm. 18, 19 i 21 de les Bases 

d'Execució del Pressupost 2015, de conformitat amb l’exposat anteriorment. 
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Segon.- Que el present expedient s'expose al públic, per un termini de quinze dies 

hàbils, previ anunci que s'inserirà en el Butlletí Oficial de la Província, als efectes de 

reclamacions.  

 

Tercer.- Aquest acord aprovatori serà considerat com a definitiu de no produir-se 

reclamacions contra el mateix, durant l'esmentat termini d'exposició al públic.» 

 

8. APROVACIÓ CONVENI AMB EL CEIP MARE DE DÉU DEL PILAR 

PER A REUTILITZACIÓ DE LLIBRES 

 

La Sra. Antolí dóna compte de la proposta d'acord. Explica que enguany l'Ajuntament 

adquireix els llibres de text d'infantil i primària i segons el conveni que es va a signar 

amb el Consell Escolar del CEIP Mare de Déu del Pilar, en els pròxims tres anys només 

serà necessari realitzar una altra inversió en els llibres que  no es puguen reutilitzar. 

 

Afig que, en la reunió informativa que es va realitzar amb les famílies, els pares estan en 

una gran majoria d'acord amb el sistema proposat. 

 

Aclareix que el projecte que es proposa és per als xiquets que estudien en aquest centre 

escolar, que no és una subvenció directa a les famílies, i a més que es crearà una 

comissió de seguiment amb representació de totes les parts, Ajuntament, alumnes, 

professors…. Que controlarà el bon funcionament del programa. 

 

Demana finalment que s'aprove la proposta per unanimitat de tots els grups. 

 

Intervé tot seguit el Sr. Traver i vol exposar tres punts en què dissenteixen de la 

proposta: 

 

En primer lloc diu que hi ha alumnes que no estan empadronats al municipi i que 

tindran els llibres gratis per assistir a aquest centre. 

 

En segon lloc que, d'altra banda, els alumnes veïns del poble matriculats en centres de 

fora del municipi, no es beneficien d'aquesta ajuda. 

 

També afig que en les tres pròximes anualitats s'inverteixen només 10.000€ i els sembla 

una quantitat insuficient. Que a banda que els xiquets se sentiran pressionats pels pares 

perquè mantinguen els llibres en bones condicions, al final acabaran deteriorant-se i 

caldrà anar reposant-los, amb la qual cosa 10.000€ no bastaran per a cobrir aqueixes 

reposicions. Que caldrà veure amb el pas d'aquests anys, com funciona el sistema. 
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Li respon la Sra. Antolí que aquest projecte ja està en marxa des de 2002 a Moncada, i 

que l’han aplicat tant governs del PP com del PSOE. 

 

Afig que aclareix que els xiquets que estudien al centre del municipi tindran els llibres, 

perquè és un conveni amb el col·legi, no una subvenció directa a les famílies. Els llibres 

se cedeixen a l'escola i aquesta els cedeix als xiquets. Quan finalitzen, els llibres 

tornaran al centre escolar. No es pot discriminar cap xiquet per cap motiu. 

 

Quant al segon punt que ha exposat el Sr. Traver, sobre els alumnes veïns del municipi 

que estudien en altres centres escolars, l'informa que s'aprovarà un sistema de beques 

que es distribuiran segons la renda familiar, per la qual cosa tots els alumnes que no 

tinguen rendes altes podran accedir a elles. Que està previst que la Conselleria torne a 

convocar ajudes per a compra de llibres, a les que aquests alumnes podran optar llavors, 

per la qual cosa en aqueix moment es retirarà aquest sistema de beques de l'ajuntament. 

 

Finalment, diu que no s'exigirà fiança pels llibres, sinó un compromís signat per les 

famílies que es mantindran els llibres en bon estat de conservació. 

 

Li respon el Sr. Traver que el sistema de beques no suposa la gratuïtat de la totalitat dels 

llibres, sinó un percentatge del cost dels mateixos. Ells advoquen per que tots els xiquets 

que estiguen empadronats en Bonrepòs i Mirambell tinguen llibres gratis. 

 

Reitera a més que amb 10.000€ no serà suficient per a cobrir la despesa de reposició en 

anys successius, per la qual cosa no poden votar a favor de la proposta. 

 

Li respon la Sra. Antolí que si es donara el cas que aqueixa quantitat fóra insuficient, es 

modificaria el conveni. L'invita que reconsidere la seua posició. 

 

El Sr. Traver diu que, a més de la quantitat que creuen que és insuficient, hi ha dos 

col·lectius que no estan en igualtat de condicions que la resta de xiquets. 

 

La Sra. Antolí respon que no s'han inventat les xifres, que s'ha realitzat un estudi dels 

costos. S'ha estimat que en els anys posteriors, 1 de cada 4 llibres es deteriorarà, per la 

qual cosa es creu adequada la xifra per a la reposició. Afig que a final del curs 

s'elaborarà una memòria i, si es constata que és necessària una major inversió, es 

modificarà de manera que cap xiquet es quede sense llibres. A més amb aquest projecte, 

es garanteix que els llibres no canviaran durant els pròxims quatre anys. 

 

Que des del 15 de juny ha mantingut tres reunions amb l'AMPA, amb la direcció del 

col·legi, pares d'alumnes, etc… Li respon el Sr. Traver que al PP ningú li ha telefonat 

per consultar la seua opinió. En resum, anuncia el seu vot en contra pels motius ja 
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expressats: per la desigualtat en els dos col·lectius de xiquets esmentats anteriorment i 

perquè estimen que la quantitat per a reposar en anys successius és insuficient. 

 

Passat l'assumpte a votació, per sis vots favorables dels/les regidors/es dels Grups 

Socialista i Compromís, i cinc vots en contra dels/les regidors/es del Grup Popular, 

aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

«Vist que aquest Ajuntament té previst establir un programa per a la reutilització de 

llibres de text per al pròxim curs escolar, així com per a la creació d'un banc de llibres. 

 

Per tot això, aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

a) Aprovar el “Conveni per a l'adquisició de llibres de text, creació d'un banc de 

llibres i foment de la reutilització, destinat a l'alumnat escolaritzat en el CEIP 

Mare de Déu del Pilar de Bonrepòs i Mirambell”. 

b) Remetre al CEIP Mare de Déu del Pilar certificat d’aquest acord, així com còpia 

del conveni per a la seua aprovació pel Consell Escolar del centre. 

c) Facultar a l'alcaldia-presidència per a quants tràmits i signatura de documents es 

necessiten per a l'execució del present acord.»   

 

I no havent-hi més assumptes que tractar, el Sr. Alcalde va alçar la sessió, sent les vint 

hores quaranta-dos minuts, de tot el qual, com a secretari, done fe. 

 

L'alcalde                                 El secretari 

 

 

 

 

 

Rubén Rodríguez Navarro                   Carlos Hinarejos Pereira 
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AJUNTAMENT 

DE 

BONREPÒS I MIRAMBELL 

 

Ayuntamiento en Pleno 

Sesión extraordinaria  

Fecha: 01/07/15 

 

En el Salón de Sesiones de la Casa Consistorial de Bonrepòs i Mirambell, siendo las 

veinte horas del día uno de julio de 2015 se reunieron los/las señores/as que luego se 

relacionan, los/las cuales representan más de un tercio del número legal de miembros de 

la Corporación, bajo la presidencia del Sr. Alcalde, Rubén Rodríguez Navarro, asistido 

por el secretario-interventor Carlos Hinarejos Pereira, que da fe del acto, siendo el 

objeto la celebración de la sesión extraordinaria del Ayuntamiento Pleno convocada 

para el día de hoy. 

 

Asistentes: 

Alcalde: 

Rubén Rodríguez Navarro 

 

Ttes. de alcalde: 

Rosella Antolí Santolària 

Jesús Raga Ros 

Mª José Amigó Laguarda 

 

Concejales/as: 

Fernando Traver Sanchis 

Trinidad Trives Noguera 

María Dolores García Peñalver 

José Laguna Rodrigo 

Pedro Adolfo Rodríguez Díaz 

Raquel Ramiro Pizarroso 

Rosa Isabel Bolaños Otero 

 

 

         Por el Sr. Alcalde se declaró abierto el acto, pasando a tratar los diferentes puntos 

del orden del día. 
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1. RÉGIMEN DE SESIONES DEL AYUNTAMIENTO PLENO 

 

El Sr. Alcalde explica la propuesta de acuerdo. 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Traver, en representación del 

Grupo Popular, para anunciar su voto en contra por no haber podido participar en la 

propuesta. 

 

Le responde la Sra. Antolí, en representación del Grupo Compromís, que se dio cuenta 

de esta propuesta en la Comisión Informativa la semana pasada y no pusieron ninguna 

objeción, que ahora  no entiende la motivación del voto contrario. 

 

Pasado el asunto a votación, por seis votos favorables de los/las concejales/as de los 

Grupos Socialista y Compromís, y cinco votos en contra de los/las concejales/as del 

Grupo Popular, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

Constituida la nueva Corporación, es necesario fijar el régimen de sesiones del Pleno de 

este Ayuntamiento. Por ello este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Fijar el régimen de sesiones ordinarias el penúltimo miércoles de los meses impares, 

siendo la Comisión Informativa Única el jueves inmediato anterior.» 

 

2. DAR CUENTA CONSTITUCIÓN GRUPOS POLÍTICOS 

 

Habiéndose constituido los Grupos Políticos Municipales, se da cuenta de los mismos, 

que quedan como sigue: 

 

Grupo Popular: Portavoz:  Fernando Traver Sanchis 

   Miembros: Trinidad Trives Noguera 

                     María Dolores García Peñalver 

          José Laguna Rodrigo 

           Pedro Adolfo Rodríguez Díaz 

 

Grupo PSPV-PSOE: Portavoz:  Rubén Rodríguez Navarro  

           Miembros: Jesús Raga Ros 

                  Raquel Ramiro Pizarroso  

 

Grupo Compromís: Portavoz:   Rosella Antolí Santolària  

        Miembros: María José Amigó Laguarda 

                 Rosabel Bolaños Otero 
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El Pleno queda enterado. 

 

3. DAR CUENTA DEL NOMBRAMIENTO DE TENIENTES DE ALCALDE 

Y DELEGACIONES EFECTUADAS 

 

Habiéndose efectuado los correspondientes nombramientos de Tenientes de Alcalde, así 

como las delegaciones efectuadas por esta Alcaldía, quedan como sigue: 

 

1ª Tenencia de Alcaldía: Rosella Antolí Santolària 

 

2ª Tenencia de Alcaldía: Jesús Raga Ros 

 

3ª Tenencia de Alcaldía: Mª José Amigó Laguarda 

 

 

-      Concejala Delegada de Urbanismo, Medio Ambiente y Agricultura:  

Mª José Amigó Laguarda 

 

- Concejala Delegada de Fiestas, Tradiciones, Sanidad y Juventud:  

Raquel Ramiro Pizarroso 

 

- Concejala Delegada de Educación, Cultura y Participación Ciudadana: 

Rosella Antolí Santolària 

 

- Concejala Delegada de Promoción Económica, Igualdad y Bienestar Social: 

Rosabel Bolaños Otero 

 

- Concejal Delegado de Hacienda, Tesorería, Transparencia, Comercio e 

Industria: 

Jesús Raga Ros 

 

El Pleno queda enterado. 

 

4. NOMBRAMIENTO REPRESENTANTES DE LA CORPORACIÓN EN 

ÓRGANOS SUPRAMUNICIPALES 

 

Dada cuenta de la propuesta de acuerdo, toma la palabra el Sr. Traver y dice que como 

no forman parte del equipo de gobierno, no tienen tampoco ningún representante en los 

entes supramunicipales, por lo que votarán en contra de la propuesta. 
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Toma la palabra seguidamente la Sra. Antolí y dice que su grupo está de acuerdo, ya 

que se han repartido las representaciones según las concejalías delegadas. 

 

Pasado el asunto a votación, por seis votos favorables de los/las concejales/as de los 

Grupos Socialista y Compromís, y cinco votos en contra de los/las concejales/as del 

Grupo Popular, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Constituida la nueva Corporación, procede el nombramiento de representantes de esta 

Corporación en los entes supramunicipales, por lo que este Ayuntamiento Pleno adopta 

el siguiente acuerdo: 

 

a) Nombrar representantes de esta Corporación en los entes supramunicipales 

siguientes a los miembros corporativos que se indica: 

 

- EMTRE 

Titular: Rosella Antolí Santolària 

Suplente: Rubén Rodríguez Navarro 

 

- EMSHI 

Titular: Rubén Rodríguez Navarro 

Suplente: Rosella Antolí Santolària 

 

- PACTEM NORD 

Titular: Rosabel Bolaños Otero 

Suplente: Raquel Ramiro Pizarroso 

 

- RED DE CIUDADES SOSTENIBLES 

Titular: Mª José Amigó Laguarda 

Suplente: Jesús Raga Ros 

 

- RED ESPAÑOLA DE CIUDADES POR EL CLIMA 

Titular: Mª José Amigó Laguarda 

Suplente: Rubén Rodríguez Navarro 

 

- CONSORCIO PROVINCIAL DE BOMBEROS 

Titular: Mª José Amigó Laguarda 

Suplente: Jesús Raga Ros 

 

- MANCOMUNITAT DEL CARRAIXET 

Alcalde: Rubén Rodríguez Navarro 

Vocal: Rosella Antolí Santolària 
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- CONSORCIO SERVICIOS SOCIALES HORTA NORD 

Titular: Rosabel Bolaños Otero 

Suplente: Jesús Raga Ros 

 

b) Comunicar el presente acuerdo a los miembros corporativos designados, así 

como a los correspondientes entes supramunicipales.» 

 

5. RETRIBUCIONES E INDEMNIZACIONES MIEMBROS 

CORPORATIVOS 

 

Dada cuenta de la propuesta de acuerdo, toma la palabra en primer lugar el Sr. Traver 

para decir que después de haber estudiado la propuesta, su grupo se abstendrá en la 

votación de este punto. 

 

Interviene la Sra. Antolí para agradecer su postura, ya que se ha hecho un esfuerzo 

considerable en la reducción de las retribuciones, como por ejemplo las que 

corresponden a la alcaldía. Asimismo, estima que es positivo que todos los grupos 

políticos reciban el mismo importe. 

 

Pasado el asunto a votación, por seis votos favorables de los/las concejales/as de los 

Grupos Socialista y Compromís, y cinco abstenciones de los/las concejales/as del Grupo 

Popular, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

Constituida la nueva Corporación, es necesario establecer el régimen y cuantía de 

retribuciones e indemnizaciones de los miembros corporativos. Por ello, este 

Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Fijar el siguiente régimen y cuantía de retribuciones e indemnizaciones de los 

miembros corporativos: 

 

- Alcalde: 24.000 €  

- Tenientes de Alcalde y concejales con delegación: 5.000€ 

- Resto de concejales: 3.000€ 

- Grupos Políticos: 4.000€ a cada grupo a justificar.» 

 

6. PROCEDIMIENTO DE NOTIFICACIÓN A MIEMBROS 

CORPORATIVOS 
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Dada cuenta de la propuesta de acuerdo, toma la palabra en primer lugar el Sr. Traver y 

dice que opina que es la manera más operativa y que permite un ahorro en papel como 

se ha comprobado desde que se puso en funcionamiento la pasada legislatura. 

 

La Sra. Antolí expresa su conformidad por los mismos motivos. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad de los/las asistentes, este Ayuntamiento 

Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Son evidentes las ventajas de la “Administración Electrónica”, además de un 

imperativo legal. Por ello y a fin de ahorrar tiempo y recursos, este Ayuntamiento Pleno 

adopta el siguiente acuerdo: 

 

a) Comunicar y/o notificar a los miembros corporativos, todos los asuntos que se 

precisen, mediante correo electrónico, incluso la convocatoria de las sesiones de los 

órganos colegiados, complementadas mediante un aviso telefónico en el caso de las 

sesiones extraordinarias y de los demás asuntos que tengan plazo. 

b) Los miembros corporativos comunicarán los correos a los que deseen recibir los 

mensajes, que pueden ser una o más direcciones de correo. En tanto no se comuniquen 

nuevos correos, se efectuarán las comunicaciones y/o notificaciones a los correos y 

teléfonos que constan en estas oficinas.» 

 

7. MODIFICACIÓN BASES DE EJECUCIÓN PRESUPUESTO 2015 

 

En primer lugar toma la palabra el Sr. Raga, da cuenta y explica la propuesta: 

 

«Bueno, esto es muy rápido... Como ya se ha dicho en el punto 5, el nuevo gobierno 

municipal pretende modificar las actuales asignaciones a miembros de la Corporación y 

a grupos políticos, en el siguiente sentido: 

 

1º.- Se reducen las retribuciones por dedicación exclusiva del Alcalde de 30.000 pasa a 

24.000euros. Esto supone un ahorro anual de unos 8.000 €... entre el global y la 

Seguridad Social. 

 

2º.- Se elimina la dedicación de la 3ª Teniente de Alcalde que tenía por importe de 

10.000 euros. Esto supone un ahorro de otros 8.000 euros anuales... entre el global y la 

Seguridad Social. 

 

3º.- Los Tts. de Alcalde y concejales con delegación, tendrán una dedicación de 5.000 

euros, y el  resto de concejales de 3.000 euros. Como viene pasando desde el año 2007. 
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Asimismo, se establecen los supuestos en que la no asistencia a Plenos y Comisiones 

quedará justificada a los efectos de las cantidades a percibir… En Bonrepòs i Mirambell 

los concejales no cobran por asistir a plenos y comisiones informativas, pero penaliza la 

no asistencia en 100 euros… Excepto que se aporte certificado médico o documento que 

justifique la fuerza mayor. 

 

4º.- Las asignaciones a los grupos políticos serán por importe de 4.000 euros a cada 

grupo al año, debiendo justificarlas de la misma manera que las subvenciones 

municipales, por lo que quedarán incluidas en el régimen de concesión de subvenciones. 

En las bases veréis 4.000 €, pero este año solamente queda medio año y solo se hará 

efectivo 2.000 € 

 

Así, desaparece la partida de asignación a los grupos políticos de 18.000 € y como he 

dicho pasan a ser subvenciones... con su correspondiente justificación. 

 

Todo ello se verá reflejado en sus partidas en la modificación de créditos del 

presupuesto que llevaremos a cabo en el pleno ordinario de julio, ahora para cambiar lo 

dicho anteriormente se hace necesaria la modificación de las bases núm. 18, 19 y 21 de 

las Bases de Ejecución del Presupuesto de Bonrepòs i Mirambell del ejercicio 2015.» 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Traver dice que su grupo 

discrepa en lo concerniente al punto de la deducción por no asistencia a plenos y 

comisiones. Añade que en otros ayuntamientos se cobra por asistencia y solicita informe 

sobre la legalidad de este punto al secretario. 

 

Interviene la Sra. Antolí y dice que cree que es mejor que se establezca una cantidad y 

repartirla equitativamente a lo largo del ejercicio, en vez de repartirlo en función de los 

plenos convocados a los que se asista, porque en épocas anteriores se hizo así y se 

comprobó que el sistema no era adecuado. 

 

Que detrás de la asistencia a un pleno, hay un trabajo previo de los concejales, y que le 

parece injusto que si no se puede asistir por una causa debidamente justificada, no se 

cobre todo el trabajo realizado. 

 

El Sr. Traver solicita la retirada de la propuesta de que la no asistencia debe ser por 

causa mayor debidamente justificada. 

 

Interviene la Sra. Amigó para decir que este tema se comentó en la Comisión 

Informativa y se habló sobre el supuesto de fuerza mayor. 

 



19 

 

Intervengo yo, como Secretario de la Corporación, para comentar que no contempla que 

el supuesto de añadir la coletilla mencionada suponga una ilegalidad, ya que en las 

propias bases ya se reconoce algún supuesto por el que no se resta el importe, como son 

los Plenos convocados con carácter de urgencia. 

 

Seguidamente interviene el Sr. Rodríguez y dice que cree que todos son personas 

sensatas y responsables y que nadie va a faltar a un pleno si no es por una causa que 

impida absolutamente su asistencia. 

 

A continuación el Sr. Raga dice que como en el próximo pleno ordinario se va a llevar 

una modificación de créditos, y las bases están dentro del presupuesto, el equipo de 

gobierno está abierto a cualquier sugerencia que se pudiera hacer en ese momento. 

 

Pasado el asunto a votación, por seis votos favorables de los/las concejales/as de los 

Grupos Socialista y Compromís, y cinco votos en contra de los/las concejales/as del 

Grupo Popular, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«MODIFICACION DE LAS BASES DE EJECUCIÓN DEL PRESUPUESTO 

MUNICIPAL CORRESPONDIENTE AL EJERCICIO 2015 
 

El nuevo gobierno municipal pretende modificar las actuales asignaciones a miembros 

de la Corporación y a grupos políticos, en el siguiente sentido: 

 

1º.- Reducir las retribuciones por dedicación exclusiva del Alcalde de 30.000 a 24.000 

euros. 

 

2º.- Eliminar la dedicación de la 3ª Teniente de Alcalde por importe de 10.000 euros. 

 

3º.- Los Ttes. de Alcalde  y concejales con delegación, tendrán una dedicación de 5.000 

euros, y el resto de concejales de 3.000 euros. 

 

4º.- Las asignaciones a los grupos políticos será por importe de 4.000 euros a cada 

grupo, debiéndose justificar de igual manera que las subvenciones municipales, por lo 

que quedarán incluidas en el régimen de concesión de subvenciones. 

 

Asimismo, se establecen los supuestos en los que la no asistencia a Plenos y Comisiones 

quedará justificada a efectos de  las cantidades a percibir. 

 

Todo ello, hace necesaria la modificación de las bases nº 18, 19 y 21 de las Bases de 

Ejecución del Presupuesto de Bonrepòs i Mirambell del ejercicio 2015. 
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Por todo lo expuesto, este Ayuntamiento Pleno, adopta el siguiente acuerdo: 

 

Primero.- Aprobar inicialmente la modificación de las Bases nº 18, 19 y 21 de las 

Bases de Ejecución del Presupuesto 2015, de conformidad con lo expuesto 

anteriormente. 

 

Segundo.- Que el presente expediente se exponga al público, por plazo de quince días 

hábiles, previo anuncio que se insertará en el Boletín Oficial de la Provincia, a efectos 

de reclamaciones.  

 

Tercero.- Este acuerdo aprobatorio será considerado como definitivo de no producirse 

reclamaciones contra el mismo, durante el citado plazo de exposición al público.» 

 

8. APROBACIÓN CONVENIO CON EL CEIP MARE DE DÉU DEL PILAR 

PARA REUTILIZACIÓN DE LIBROS 

 

La Sra. Antolí da cuenta de la propuesta de acuerdo. Explica que este año el 

Ayuntamiento adquiere los libros de texto de infantil y primaria y según el convenio que 

se va a firmar con el Consell Escolar del CEIP Mare de Déu del Pilar, en los próximos 

tres años solo será necesario realizar otra inversión en los libros que  no se puedan 

reutilizar. 

 

Añade que, en la reunión informativa que se realizó con las familias, los padres están en 

una gran mayoría de acuerdo con el sistema propuesto. 

 

Aclara que el proyecto que se propone es para los niños que estudien en este centro 

escolar, que no es una subvención directa a las familias, y además que se creará una 

comisión de seguimiento con representación de todas las partes, ayuntamiento, alumnos, 

profesores…. que controlará el buen funcionamiento del programa. 

 

Pide finalmente que se apruebe la propuesta por unanimidad de todos los grupos. 

 

Interviene seguidamente el Sr. Traver y quiere exponer tres puntos en los que disienten 

de la propuesta: 

 

En primer lugar dice que hay alumnos que no están empadronados en el municipio y 

que tendrán los libros gratis por asistir a este centro. 

 

En segundo lugar que, por otra parte, los alumnos vecinos del pueblo matriculados en 

centros de fuera del municipio, no se beneficien de esta ayuda. 
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También añade que en las tres próximas anualidades se invierten solamente 10.000€ y 

les parece una cantidad insuficiente. Que aparte de que los niños se sentirán presionados 

por los padres para que mantengan los libros en buenas condiciones, al final acabarán 

deteriorándose y habrá que ir reponiéndolos, con lo que 10.000€ no bastarán para cubrir 

esas reposiciones. Que habrá que ver con el paso de estos años, cómo funciona el 

sistema. 

 

Le responde la Sra. Antolí que este proyecto ya está en marcha desde 2002 en Moncada, 

y que lo han aplicado tanto gobiernos del PP como del PSOE. 

 

Añade que aclara que los niños que estudien en el centro del municipio tendrán los 

libros, porque es un convenio con el colegio, no una subvención directa a las familias. 

Los libros se ceden a la escuela y ésta los cede a los niños. Cuando finalicen, los libros 

volverán al centro escolar. No se puede discriminar a ningún niño por ningún motivo. 

 

En cuanto al segundo punto que ha expuesto el Sr. Traver, sobre los alumnos vecinos 

del municipio que estudian en otros centros escolares, le informa que se aprobará un 

sistema de becas que se distribuirán según la renta familiar, por lo que todos los 

alumnos que no tengan rentas altas podrán acceder a ellas. Que está previsto que la 

Conselleria vuelva a convocar ayudas para compra de libros, a las que estos alumnos 

podrán optar entonces, por lo que en ese momento se retirará este sistema de becas del 

ayuntamiento. 

 

Finalmente, dice que no se exigirá fianza por los libros, sino un compromiso firmado 

por las familias de que se mantendrán los libros en buen estado de conservación. 

 

Le responde el Sr. Traver que el sistema de becas no supone la gratuidad de la totalidad 

de los libros, sino un porcentaje del coste de los mismos. Ellos abogan por que todos los 

niños que estén empadronados en Bonrepòs i Mirambell tengan libros gratis. 

 

Reitera además que con 10.000€ no será suficiente para cubrir el gasto de reposición en 

años sucesivos, por lo que no pueden votar a favor de la propuesta. 

 

Le responde la Sra. Antolí que si se diera el caso de que esa cantidad fuera insuficiente, 

se modificaría el convenio. Le invita a que reconsidere su posición. 

 

El Sr. Traver dice que, además de la cantidad que creen que es insuficiente, hay dos 

colectivos que no están en igualdad de condiciones que el resto de niños. 

 

La Sra. Antolí responde que no se han inventado las cifras, que se ha realizado un 

estudio de los costes. Se ha estimado que en los años posteriores, 1 de cada 4 libros se 
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deteriorará, por lo que se cree adecuada la cifra para la reposición. Añade que a final del 

curso se elaborará una memoria y si se constata que es necesaria una mayor inversión, 

se modificará de manera que ningún niño se quede sin libros. Además con este 

proyecto, se garantiza que los libros no van a cambiar durante los próximos cuatro años. 

 

Que desde el 15 de junio ha mantenido tres reuniones con el AMPA, con la dirección 

del colegio, padres de alumnos, etc… Le responde el Sr. Traver que al PP nadie le ha 

llamado para consultar su opinión. En resumen, anuncia su voto en contra por los 

motivos ya expresados: por la desigualdad en los dos colectivos de niños citados 

anteriormente y porque estiman que la cantidad para reponer en años sucesivos es 

insuficiente. 

 

Pasado el asunto a votación, por seis votos favorables de los/las concejales/as de los 

Grupos Socialista y Compromís, y cinco votos en contra de los/las concejales/as del 

Grupo Popular, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Visto que este Ayuntamiento tiene previsto establecer un programa para la 

reutilización de libros de texto para el próximo curso escolar, así como para la creación 

de un banco de libros. 

 

Por todo ello, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

a) Aprobar el “Convenio para la adquisición de libros de texto, creación de un 

banco de libros y fomento de la reutilización, destinado al alumnado escolarizado en el 

CEIP Mare de Déu del Pilar de Bonrepòs i Mirambell”. 

b) Remitir al CEIP Mare de Déu del Pilar certificado del presente acuerdo, así 

como copia del convenio para su aprobación por el Consejo Escolar del centro. 

c) Facultar a la alcaldía-presidencia para cuantos trámites y firma de documentos se 

precisen para la ejecución del presente acuerdo.» 

 

Y no habiendo más asuntos que tratar, el Sr. Alcalde levantó la sesión, siendo las veinte 

horas cuarenta y dos minutos, de todo lo cual, como secretario, doy fe. 

 

El alcalde                                El secretario 

 

 

 

 

 

 

Rubén Rodríguez Navarro                  Carlos Hinarejos Pereira 


